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§ 1. Mötets öppnande 
Ordförande hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat.  

§ 2. Val av justerare  
Till justerare väljs Anders Brändström . 

§ 3. Fastställande dagordning och anmälan om övriga ärenden. 
Inga övriga frågor. Dagordningen fastställdes. 

§ 4. Föregående protokoll 
Protokollet nr 1, 2 och 3 (konstituerande), tas upp på nästa möte.   
 

§ 5. Presentation  
Presentation av närvarande styrelsemedlemmar.   
 

§ 6. Information om rapporter  
Camilla berättar om arbetsordningen om att rapporterna skickas ut i förväg och att 
styrelsen förväntas ta del av dem inför varje styrelsemöte och att på mötet tas 
eventuella frågor och funderingar upp. 
 

 

 

 

Närvarande:  
Erik Persson(ordf.)  
Anna Grundström (vice ordf.) 
Ann Backsten (kassör) 
Camilla Granberg (VC) 
Jonas Martinsson 
Erica Bengtsson 
Margit Håkansson 
Per-Arne Oldenborg 
Anders Brändström (suppleant)  
Saga Gustafsson (suppleant) 
Elina Svedjehed (URFUS ledamot)  
Maja Malmberg Ångström (URFUS-pers. suppl.)  
Karin Conrandzon (TS-ledamot) 
 

 
 

 

 

Frånvarande:  
Ingrid Liljelind 
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a)  Tävlingssektionen: inget att rapportera 
 

b) URFUS:  Har gjort ett årshjul med planerade aktiviteter, bl a Fångarna på Hippo i 
maj, Spökkväll i oktober samt Julshow i december.  
 

c) SvRF och VRIF  
SvRF: Inget att rapportera.  
VRIF: Ingrid Liljelind kommer att delta i Årsmötet 20/3. 
 

d) VC rapport:  inget att rapportera 
 
 

§ 7. Styrelsens arbetsgrupper – Arbetsordning – Information  
 
Styrelsen beslutar att fastställa arbetsordning, ansvars- och beslutstablå och instruktion 
för verksamhetschef, samt kompletteras med arbetsordning för samtliga arbetsgrupper.  
 
Varje arbetsgrupp berättar om sin verksamhet. 

 
a) Anläggningsgruppen; Hanna Gyllengam, Annika Rydman, Ann Backsten, Jonas 

Martinsson, Ulf Widmark, Emma Fahlman, Anders Brändström. Arbetar bland 
annat med skottning på  helger, har i princip färdigställt terrängbanan i skogen 
föregående år.  
 

b) Cafeteriagruppen; Camilla Granberg, TS-arbetsgrupp, Katarina Nilsäter. Arbetar 
mot evenmang och drar vanligtvis in mycket pengar till klubben.  
 

c) Partnergruppen; Britta Unneby, Karin Kemi, Camilla Granberg.  Arbetar med 
sponsorer och att hitta blivande sponsorer till klubben.  

d) Tjäna-pengar-gruppen; Britta Unneby, Ingrid Liljelind, Elisabeth Kampf-
Holmberg, Maria Nordin. Restaurangchansen snart avslutad. Nya försäljningar 
på gång, läggs ut på hemsidan inom kort. Granö-lotteriet avslutat.  
 

e) Arbetsmiljögruppen; Eva Svedmark, Linn Öjbrant, Ingrid Liljelind 
(sammankallande). Inget att rapportera.  
 

f) Stallkompisgruppen; Anna Nilsäter ny sammankallande. Inget att rapportera. 
 

g) Hållbara Hippologum; Erik Persson, Ingrid Liljelind. Arbetar med miljöfrågor.  
URFUS tar med sig frågan om att ha representant i gruppen. 
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Per Arne Oldenberg är intresserad av att arbeta med Hållbara hippo och Erika 
Bengtsson med arbetsmiljö. 

 
 
 
 

8. På gång på anläggningen  
   .  

TS: arbetar med tävling och träning privat och med specialgrupperna. Många starter på 
kommande helgs tävling. Vilket är roligt. Umeå SuperLeauge är en ny tävling på 110, 120 
och 130. Du samlar poäng under året och de 10 bästa i varje serie går till final i 
september.  
 
Camilla och Erik hade för cirka 4 veckor sen ett möte med Umeå fritid angående 
ersättning för spån i gångarna. I mötet fick de bland annat 500 000 kronor extra för att 
fixa valfri bana. De kommer också ha ett nytt möte angående ersättningsnivåerna.  
 
Speglarna är nu monterade igen i stora ridhuset. Saknas ännu två stycken på 
ponnyhalvan. Dessa kommer att monteras om cirka 14 dagar. Samtal pågår för att ljusa 
upp i ridhusen, en tanke är bland annat att måla sargen ljusare i båda ridhusen till 
sommaren.  
 
Bygglov har gett ok för ett nytt förråd vid hoppbanan. Förrådet är skänkt av Umeå 
kommun. Vi som föreningen får stå för markarbetet där förrådet ska stå.  
Parkeringen har varit ett problem, dvs att den har varit full kvällstid. Detta är nu löst 
genom att man kan använda dagpersonalens parkeringen kvällstid för besökare.  
 
Lova-projektet ett lokalt vattenvårdsprojekt. Godkänt av länsstyrelsen som går in med 
bidrag och även Umeå kommun går in med medel. Projektet pågår 1 mars-31 november. 
Blir förhoppningsvis klart tidigare. Förhoppningen är att få till bättre avrinning från 
anläggningen.  
 
Investeringsönskemål från personalen om en snöslunga som man kan köra med den lilla 
traktorn. Offert lämnad på 106 000 kronor.  

§ 9. Ackordcentralen  
Umeå Ryttarförening har legat i tvist med Umeå kommun angående 
Takreperationerna. Försäkringar har täckt upp större delen av förlusterna. Detta ärende 
är nu nedlagt.  
Information om ett annat pågående ärende. 
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§ 10. Visionsdag / Framtid 
Vi väntar på datum från Eva och Linn. 

§ 11. Övriga frågor 
Inga övriga frågor 

§ 12. Mötets avslutande  
Nästa möte 23/3 2023 kl. 18:00-20:30. Plats, Styrelserummet på Hippologum.  

 
 
 
 
 

 
 
 

 

Erika Bengtsson 
Sekreterare 

Erik Persson 
Ordförande 

 Anders Brändström 
Justerare 

 


